

Date: 10 March 2024

التاريخ: ١٠ مارس ٢٠٢٤

**Resolution of the Board of Directors' resolved in the meeting held on 10 March 2024.**

**قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه بتاريخ ١٠ مارس ٢٠٢٤.**

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Sohar Power Company (SAOG) resolved the following in its meeting held on March 10, 2024:

نود افادتكم بأن مجلس إدارة شركة صحار للطاقة (ش م ع) قد اتخذ القرارات التالية في اجتماعه اليوم ١٠ مارس ٢٠٢٤:

1. The Board approved the audited financial statements of the Company for the year ended 31 Dec 2023 along with the Board of Directors' Report, Management Discussion Analysis Report, and Report on Code of Corporate Governance.

١- وافق المجلس على اعتماد البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ و تقرير مجلس الإدارة و تقرير مناقشة وتحليل الإدارة و تقرير ميثاق الحوكمة.

The audited financial statements can be viewed on the website of Muscat Securities Market and the Company's website at [www.soharpower.com](http://www.soharpower.com)

يمكن الاطلاع على تلك البيانات المالية المدققة على موقع بورصة مسقط على شبكة الانترنت وعلى موقع الشركة [www.soharpower.com](http://www.soharpower.com)

2. Disclosure of General Meeting invitation on Muscat Stock Exchange (MSX) website.

٢- الإفصاح عن الدعوة لانعقاد الجمعية العامة العادية السنوية والجمعية العامة غير العادية على موقع بورصة مسقط.

3. The Board of Directors of Sohar Power Company SAOG has received and accepted the resignations of the following members of the Board of Directors effective from 9 March 2024:

٣- استلم مجلس إدارة شركة صحار للطاقة ش م ع وقبل استقالات اعضاء مجلس الادارة التالية اسمائهم إعتبارا من ٩ مارس ٢٠٢٤:

- Mr. Tashfen Yasin for personal reasons.
- Mr. Jeronimo Roura for personal reasons.

- الفاضل/ تاشفين ياسين لاسباب شخصية.
- الفاضل/ جيرونيمو رورا لاسباب شخصية

Thanking you,  
For Sohar Power Company (SAOG)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

عن شركة صحار للطاقة (ش م ع)

**Sreenath Hebbar**  
Chief Executive officer



سرينات هيبار  
الرئيس التنفيذي

**Sohar Power Company SAOG**

P.O. Box 147, Jawharat A'Shatti, Postal Code 134, Sultanate of Oman

• Tel: 600 400 24 968+ • Fax: 496 698 24 968+ • [www.soharpower.com](http://www.soharpower.com) • C. R. 3/76177/1